
Protokół nr 39/10

               z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gnojno, odbytego w dniu 23 
września 2010 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie w godz. od 9.00 
do 13.00.
W posiedzeniu,  zgodnie z załączoną listą obecności, udział wzięli:
1. Piotr Terlecki                - przewodniczący
2. Renata Boksa                - członek
3. Maria Jabłońska            - członek
4. Kazimierz Banasik       - członek
5. Zdzisław Wawszczyk    - członek
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, Pan Piotr Terlecki.
Przedmiotem  posiedzenia  była  kontrola  zamówień  publicznych  związanych 
z odśnieżaniem  dróg  gminnych  w  sezonie  zimowym  2009/2010  oraz  nowelizacja 
uchwały nr XXVI/116/08 z dnia 28.11.2008 r. w sprawie wywozu odpadów stałych.
W toku  posiedzenia  ustalono,  że  zapytania  o  cenę  wysłano do  sześciu  oferentów, 
z czego  wybrano  trzech  oferentów,  z  którymi  podpisano  umowy  na  wykonywanie 
usług z tego zakresu:

1. Sławomir Siejka - koparko-spycharka „Białoruś”, cena za godz. pracy - 91,50 zł
brutto,

           koparko-spycharka „CASE” z pługiem do odśnieżania, cena za godz. pracy -
           97,60 brutto;
     2.  Usługi transportowe - Renata Gierczak; koparko – spycharka „Ostrówek” 
           z pługiem do odśnieżania, cena za godz. pracy – 83,94 zł brutto;
     3.  Firma remontowo-budowlana „GRANIT” – Henryk Stachowicz; koparko-  
           spycharka „Catapillar”; cena za godz. pracy – 91,50 brutto.                 
 Ponadto  w  pracach  przy  zimowym  odśnieżaniu  dróg  brała  udział  koparka  ZGK 
„Komatsu” za cenę brutto – 85,40 zł.
Po  wnikliwej  analizie  kart  pracy  członkowie  Komisji  dopatrzyli  się,  iż  nie  na 
wszystkich widniał podpis sołtysa wsi.
W związku z powyższym Komisja wnioskuje aby w następnym sezonie te prace były 
potwierdzane, tylko i wyłącznie, przez sołtysa danej miejscowości.
Po  przeanalizowaniu  wyżej  wymienionych  czynności,  najtaniej  świadczył  usługi 
Zakład  Gospodarki  Komunalnej  w  Gnojnie  i  dlatego  Komisja  wnioskuje  aby  w 
przyszłości wykonywanie tych prac zlecać właśnie tej jednostce.
Komisja Rewizyjna przeanalizowała również  uchwałę nr XXVI/116/08 i wnioskuje o 
przedyskutowanie  kwestii  przyjmowania  odpadów  komunalnych  z  zewnątrz  na 
najbliższej sesji Rady Gminy.
Członkowie Komisji stoją  na stanowisku, żeby nie przyjmować śmieci z zewnątrz.
Na tym protokół zakończono i podpisano.-

                                                                                  Przewodniczący Komisji:

                                                                                           Piotr Terlecki


